
 
 
Styrelsemöte  
Torsdag den 1 oktober kl 09-11 via Teams  
 
Närvarande: Mia Wallengren, Hannah Rydstedt Nencioni, Maria Modig, Johan Palm, Michael Tsiparis, 
Kenneth Johansson och Stefan Hildingsson 
 
 
Ekonomi 2020 och 2021 (Michael) 
Michael redogör för nya rutiner för hantering av egna utlägg och resor. Bland annat kommer en ny 
mall för eget utlägg att användas. 
 
Styrelsen beslutar: 

• Att bokföra kostnader det räkenskapsår kostnader uppkommer. Tidigare har kostnader 
bokförts samlat till respektive aktivitet som konferens eller styrelseresa, oavsett 
räkenskapsår.  

• Att uppdatera rutiner för beställning av arbeten från Utvärderingsringen. Beställningar ska 
godkännas av ordförande eller av styrelsen utsedd ansvarig innan utförande. 
 

Medlemsrekrytering 
Medlemsantalet har sjunkit lite. 
Hannah jobbar vidare med att ta fram en kampanj för att värva nya medlemmar. 
Material kommer att finnas tillgängligt för styrelsen att använda för att rekrytera medlemmar. 
Vi ser behov av att stärka SFK:s varumärke, till exempel i samband med utskick och anmälningar. 
Hannah kollar vilka möjligheter som finns. 
 
Konferenser  
Erfarenhetskonferens 2021 
Vi avvaktar beslut till november om konferensen. I dagsläget är 14 anmälda. Alternativ till 
konferensen kan vara att erbjuda digitala seminarier för medlemmar, med syfte att sprida goda 
exempel och skapa uppmärksamhet för SFK. Hannah tar fram förslag till inbjudan till medlemmar 
som vill visa exempel. 

 
Årskonferens 2021  
Michael och Mia träffar Växjö-gänget på plats i november. Är de intresserade av att hålla ett digitalt 
seminarium? 

 
Årskonferens 2022 
Michael har haft Temas-möte med Helsingborg, arbetet går vidare på ett bra sätt. Konferensen blir 
måndag till onsdag 22-24 augusti.  
 



 
Fortsatt arbete med konferenser framåt  
Vi har fått in sökande för att arrangera Årskonferensen 2023. 
Vi diskuterar möjligheten av att utlysa tävling om vem ska arrangera kommande konferenser. Mia 
och Hannah utreder frågan vidare. 
 
Rese- och utvecklingsfond  
Hannah redogör för förslag för inrättande av rese- och utvecklingsfond. Fondens syfte är att 
uppmuntra utveckling, erfarenhetsutbyte och resor mellan SFK:s medlemmar. Hannah skickar ut 
förslaget och frågan tas upp igen vid nästa möte. 
 
Utvärderingsringen dialog  
Hannah är kontaktperson till Utvärderingsringen. 
 
Konstgräs 
Johan redogör för pågående arbete. 
 
Årets friluftskommun 
Kenneth redogör för pågående arbete. 
 
SKR 
Maria M redogör för de kontakter som skett. Många kontakter har handlar om Corona. 
 
Öppen ungdomsverksamhet  
European Local charter of youth work. MUCF har erbjudit SFK tre platser i en nationell konferens som 
de arrangerar för att sprida European Local charter of youth work som är ett redskap för arbete med 
öppen ungdomsverksamhet.  
 
https://www.europegoeslocal.eu/european-charter-on-local-youth-work-overview-of-the-first-
consultation-round/ 
   
Mia redogör för de dialoger som sker på nationell nivå för att utveckla området. Är det till exempel 
möjligt att kopiera dåvarande SMOK:s arbete med att driva fram en nationell utredning? Mia har 
styrelsens uppdrag att arbeta vidare med frågan. 
 
Kulturansvarig 
Mia har väckt frågan om att SFK:s styrelse behöver ha en utsedd ansvarig kontaktperson för 
kulturfrågor?  
Frågan behöver utredas vidare, hur ska vi arbeta internt? Dels med utsedda kontaktpersoner för olika 
ämnesområden, dels med myndighetskontakter. Kan det finnas behov av en funktionsbrevlåda till 
SFK:s styrelse så att inkommande frågor kan ses av alla för vidare sortering? 
 
Styrelseresan 
Frågan tas upp på nästa möte. Det är mycket svårt att planera resor för närvarande, finns det 
alternativ? 



 
 
Nästa möte 
16 november, kl 9-12, Kenneth skickar en länk. 
 
 
 
Mia Wallengren , ordförande 
 
 
Kenneth Johansson, sekreterare 
 


